
Doboz Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testülete
Doboz, Kossuth tér 3. sz. Tel:/Fax: 268-765.

JEGYZŐKÖNYV

Készült Doboz Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testülete 2014. május hó 29-én
(csütörtökön) 13.00 órai kezdettel megtartott nyílt üléséről.

Az ülés helye: Községháza C épület tanácskozó terme

Jelen vannak: Simon István Tamás polgármester
Békési Mihály Tibor alpolgármester
Bondár Lajos képviselő
Hidvégi Julianna képviselő
Pujuné Deme Anita képviselő
Kelemen Balázs képviselő

Tanácskozási joggal megjelent az ülésen:
Viczián György tűzoltó alezredes
Dr. Hajdú Antal r.ezredes
Baku Zoltán törzszászlós
Balog Lajos Barna református lelkész
Dézsi Ferenc Dobozi Víziközmű Társulat elnöke
Gáborné Fekete Katalin Dobozi Gondozási Központ
Hrabovszkiné Dandé Szidónia jegyző

Meghívottak: Doboz Nagyközség Önkormányzata Szervezeti és Működési Szabályzata szerint

Simon  István  Tamás  polgármester: Üdvözlöm  a  megjelenteket.  A  jelenléti  ív  alapján
megállapítom, hogy a nyílt Képviselő-testületi ülés határozatképes, valamennyi képviselő jelen
van. A kiküldött napirendi javaslathoz képest javaslom, hogy vegyük le a napirendről a Békés-
Manifest  Kft-vel  tagi  kölcsönszerződés  megkötésében  döntést,  mivel  nem áll  rendelkezésre
valamennyi szükséges információ a megalapozott döntéshez, tegnapi napon kaptuk csak meg az
ügyvezető  úrtól  a  levelet.  Továbbá  javaslom,  hogy  Barcsayné  Megyeri  Ilona  kérelmét  zárt
ülésen tárgyalja meg a Képviselő-testület Magyarország helyi önkormányzatairól szóló törvény
46.§ (2) bekezdése, és az érintett kérése alapján.

Simon István  Tamás  polgármester:  Van-e  valakinek  kérdése,  véleménye,  más  javaslata  a
napirenddel kapcsolatban?

Kérdés, vélemény, más javaslat nem volt.

Simon István Tamás polgármester: Amennyiben nincs kérdés, más vélemény, javaslat, kérem,
szavazzunk a módosított napirendi javaslatról.

A polgármester ezt  követően a Képviselő-testület  nyílt  és zárt  ülésének napirendjére  a
következő javaslatot tette: 
Nyílt ülés:

1.) Jelentés a lejárt határidejű határozatokról
     Előadó: Simon István Tamás polgármester



2.)  Doboz  Nagyközség  Önkormányzata  Képviselő-testülete  7/2014.(V.30.)  önkormányzati
rendelet-tervezete  a  temetkezés  rendjéről  szóló  17/2013.(XII.13.),  21/2012.(XII.13.)
önkormányzati rendelettel módosított 14/2011.(XII.16.) önkormányzati rendelet módosításáról
    Előadó: Hrabovszkiné Dandé Szidónia jegyző

3.)  Doboz  Nagyközség  Önkormányzata  Képviselő-testülete  8/2014.(V.30.)  önkormányzati
rendelet-tervezete  a  szociális  igazgatásról  és  szociális  ellátásokról  szóló  5/2014.(III.28.),
18/2013.(XII.13.),23/2012.(XII.13.),  3/2012.(II.17.),  11/2011.(IX.23.),2/2011.(III.25.),  5/2010.
(IV.23.), 4/2010.(IV.1.), 27/2009.(XII.11.), 16/2009.(IX.25.), 6/2009.(III.20.), 27/2008.(XII.12.),
8/2008.(III.01.) és a 19/2007.(XII.14.) önkormányzati  rendelettel  módosított  11/2007.(IX.21.)
önkormányzati rendelet módosításáról.
    Előadó: Hrabovszkiné Dandé Szidónia jegyző

4.)  Doboz  Nagyközség  Önkormányzata  Képviselő-testülete  9/2014.(V.30.)  önkormányzati
rendelet-tervezete  Doboz  Nagyközség  Polgármesteri  Hivatala  Szervezeti  és  Működési
Szabályzatáról  szóló  3/2013.(II.15.),  14/2009.(VIII.7.),  10/2009.(IV.17.),  és  22/2008.(XI.28.)
önkormányzati rendelettel módosított 17/2008.(VI.27.) önkormányzati rendelet módosításáról
    Előadó: Hrabovszkiné Dandé Szidónia jegyző

5.)  Doboz  Nagyközség  Önkormányzata  Képviselő-testülete  10/2014.(V.30.)  önkormányzati
rendelete  tervezete  az államháztartáson kívüli  forrás  átadásáról  és átvételéről  szóló  15/2013.
(XI.29.) önkormányzati rendelet módosításáról
    Előadó: Hrabovszkiné Dandé Szidónia jegyző

6.) Beszámoló a Békéscsabai Hivatásos Tűzoltóparancsnokság tevékenységéről
    Előadó: Viczián György tűzoltó alezredes

7.) Beszámoló a helyi közrend és közbiztonság helyzetéről
    Előadó: Dr. Hajdú Antal r. ezredes

8.) Beszámoló a Dobozi Polgárőr Egyesület 2013. évi tevékenységéről
    Előadó:  Szabó János Polgárőr Egyesület elnöke

9.) Beszámoló a Dobozi Közösségi Ház és Könyvtár 2013. évi munkájáról
     Előadó: Hidvégi Julianna intézményvezető

10.) Beszámoló a Dobozi Gondozási Központ 2013. évi munkájáról
    Előadó: Nagy Judit Gondozási Központ vezetője

11.) Beszámoló a Dobozi Polgármesteri Hivatal 2013. évi munkájáról
   Előadó: Hrabovszkiné Dandé Szidónia jegyző

12.) Beszámoló a Dobozi Mesekert Óvoda 2013. évi munkájáról
     Előadó: Pujuné Deme Anita felkért óvodavezető

13.) ATEV Fehérjefeldolgozó Zrt-vel kötendő Szolgáltatási Szerződésben döntés
     Előadó: Simon István Tamás polgármester

14.) Dobozi Óvár Szolgáltató Kft. mérleg beszámolójának elfogadása
     Előadó: Simon István Tamás polgármester

15.) ALFÖLDVÍZ Zrt. 2014. május 31. napi közgyűlése
     Előadó: Simon István Tamás polgármester
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16.) Gondoskodás Humán Szolgáltató Központ ajánlata Kossuth tér 22. szám alatti ingatlanra 
vonatkozóan.
     Előadó: Simon István Tamás polgármester

17.) 79 hrsz-ú ingatlan ügye
     Előadó: Simon István Tamás polgármester

18.) Hozzájárulás az önkormányzati utak terep-rally versenyre való használatához
     Előadó: Simon István Tamás polgármester

19.) A tervezett szennyvíztisztító telephez építendő úttal kapcsolatos döntés
     Előadó: Simon István Tamás polgármester

20.) Dobozi Mesekert Óvoda működtetésével kapcsolatos döntés
     Előadó: Simon István Tamás polgármester

21.) Bejelentések

22.) Kérdések, interpellációk

Zárt ülés:

1.) Barcsayné Megyeri Ilona kérelme
     Előadó: Simon István Tamás polgármester

2.) Bejelentések

3.) Kérdések, interpellációk

A Képviselő-testület  6  jelenlévő  képviselőből  6  igen  szavazattal  –  ellenszavazat  nélkül  –  a
napirendi javaslatot elfogadta.

Az I. napirendi pont tárgyalása:

Az I. napirendi pont tárgya: Jelentés a lejárt határidejű határozatokról

A napirendi pont előadója: Simon István Tamás polgármester

Írásos jelentés mellékelve.

Simon István Tamás polgármester: Szóban csak  annyit  szeretnék  kiegészíteni  a  75/2014.
(IV.24.)  Kt.  határozattal  kapcsolatban,  hogy  Bak  István  Jánosné  visszavonta  kérelmét.
Megtárgyalta  a  jelentést  a  Pénzügyi  és  Ügyrendi  Bizottság,  kérem  elnök  asszonyt,  hogy
ismertesse a Bizottság véleményét.

Hidvégi  Julianna képviselő,     a Pénzügyi és Ügyrendi  Bizottság  elnöke: A bizottságunk a
jelentést megtárgyalta, egyhangúlag elfogadta és elfogadásra javasolta.

Simon István Tamás polgármester: Köszönöm szépen van-e valakinek kérdése, véleménye,
más javaslata a jelentéssel kapcsolatban? 

Kérdés, vélemény, más javaslat nem volt.
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Simon  István  Tamás  polgármester:  Kérem  a  Képviselő-testületet,  hogy  szavazzunk  a
jelentésről az előterjesztés szerinti változatlan tartalommal. 

A Képviselő-testület  6  jelenlévő  képviselőből  6  igen szavazattal  –  ellenszavazat  nélkül  –  a
következő határozatot hozta:

77/2014.(V.29.) sz. képviselő-testületi határozat

Doboz  Nagyközség  Önkormányzata  Képviselő-testülete  a  jegyzőkönyv
mellékletét  képező  lejárt  határidejű  határozatok  végrehajtásáról  szóló
jelentést elfogadja.

A II. napirendi pont tárgyalása:

A II. napirendi pont tárgya: Doboz Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testülete 7/2014.
(V.30.)  önkormányzati  rendelet-tervezete  a  temetkezés  rendjéről  szóló  17/2013.(XII.13.),
21/2012.(XII.13.)  önkormányzati  rendelettel  módosított  14/2011.(XII.16.)  önkormányzati
rendelet módosításáról

A napirendi pont előadója: Hrabovszkiné Dandé Szidónia jegyző 
                    Simon István Tamás polgármester

Írásos előterjesztés és rendelet-tervezet mellékelve.

Hrabovszkiné  Dandé  Szidónia  jegyző: A  pótdíjra  vonatkozó  rendelkezéseket  kellene
hatálytalanítani  a  rendeletben.  Véleményezte  a  díjtételeket  a  temetkezés  rendjéről  szóló
törvénynek megfelelően az Országos Fogyasztóvédelmi Egyesület Békés Megyei Szervezetének
elnöke, és nem kifogásolta.

Simon  István  Tamás  polgármester:  Megtárgyalta  a  Pénzügyi  és  Ügyrendi  Bizottság  a
tervezetet tegnapi ülésén, kérem elnök asszonyt, hogy ismertesse a Bizottság véleményét.

Hidvégi Julianna képviselő,     a Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság elnöke: A bizottságunk az
előterjesztést  és  a  rendelet-tervezetet  megtárgyalta,  egyhangúlag  elfogadta  és  elfogadásra
javasolta a Képviselő-testületnek.

Balog  Lajos  Barna  református  lelkész: Nem kötelezhető  a  munkavállaló,  hogy  hétvégén
dolgozzon, ha hétvégén dolgozik külön munkadíjat kell fizetni, fizesse akkor azt ki a temettető.
Ha a temetés díját növelik meg, akkor a hétvégi temetés plusz költségeit a hétköznap temettetők
fizetik meg.

Bondár Lajos képviselő, a Szociális és Gyermek Ügyek Bizottsága tagja:  Akkor hétvégén ne
temessünk,  az,  hogy  ezeket  a  plusz  költségeket  közvetlenül  a  temettető  fizesse  ki,  az  nem
szabályos. Javaslom, hogy szüntessük meg a hétvégi temetést.

Simon  István  Tamás  polgármester:  Ritka  a  hétvégin  temetés.  Ha  azonban  vannak,  akik
különös  ok  miatt  nem  tudnak  csak  hétvégén  temettetni,  akkor  javaslom,  hogy  ezt  tegyük
lehetővé. Van-e kérdés, vélemény, más javaslat?

Kérdés, vélemény, más javaslat nem volt.

Simon István Tamás polgármester: Kérem a Képviselő-testületet, hogy döntsünk a rendelet-
tervezet elfogadásáról az előterjesztés szerinti változatlan tartalommal.
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A Képviselő-testület  6  jelenlévő  képviselőből  6  igen szavazattal  –  ellenszavazat  nélkül  –
elfogadta a 7/2014. (V.30.) önkormányzati rendeletét:

7/2014.(IV.30.) önkormányzati rendelet

Doboz Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testülete megalkotja Doboz
Nagyközség  Önkormányzata  Képviselő-testülete  7/2014.  (V.30.)
önkormányzati  rendeletét  a  temetkezés  rendjéről  szóló  17/2013.(XII.13.),
21/2012.(XII.13.)  önkormányzati  rendelettel  módosított  14/2011.(XII.16.)
önkormányzati rendelet módosításáról.

Az  önkormányzati  rendelet  teljes  szövegét  ezen  jegyzőkönyv  melléklete
tartalmazza.

A III. napirendi pont tárgyalása:

A III. napirendi pont tárgya: Doboz Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testülete 8/2014.
(V.30.) önkormányzati rendelet-tervezete a szociális igazgatásról és szociális ellátásokról szóló
5/2014.(III.28.),  18/2013.(XII.13.),23/2012.(XII.13.),  3/2012.(II.17.),  11/2011.(IX.23.),2/2011.
(III.25.),  5/2010.(IV.23.),  4/2010.(IV.1.),  27/2009.(XII.11.),  16/2009.(IX.25.),  6/2009.(III.20.),
27/2008.(XII.12.), 8/2008.(III.01.) és a 19/2007.(XII.14.) önkormányzati rendelettel módosított
11/2007.(IX.21.) önkormányzati rendelet módosításáról.

A napirendi pont előadója: Hrabovszkiné Dandé Szidónia jegyző
                                              Simon István Tamás polgármester 

Írásos előterjesztés és rendelet-tervezet mellékelve.

Hrabovszkiné Dandé Szidónia jegyző: Nem kívánom kiegészíteni.

Simon  István  Tamás  polgármester:  Ekkora  volumennél,  ahol  jelenleg  a  mezőgazdasági
mintaprojekt  tart,  szükséges  arról  a  terményről  is  dönteni,  amely  a  Konyhán  már  nem
használható fel, illetve nem tartósítható. Ezért javaslom, hogy a felesleges termékeket szociális
alapon  osszuk  ki.  Ezek  nem  nagy  értékű  termények  egyébként,  de  mégis  egy  gesztus.
Megtárgyalta mindkét bizottság. Kérem először Bondár Lajos bizottsági tagot, hogy ismertesse
a Szociális és Gyermek Ügyek Bizottsága véleményét.

Bondár  Lajos  képviselő,  a  Szociális  és  Gyermek Ügyek  Bizottsága  tagja:  Bizottságunk
megtárgyalta  az  előterjesztést,  és  egyhangúlag  elfogadásra  javasolta  a  rendelet-tervezetet  az
alábbiak szerint, az egy főre eső nettó átlagjövedelem a Bizottság javaslata alapján ne haladja
meg a 250%-ot, egyedül élő személy esetében a 300%-át.  

Simon István Tamás polgármester: Megtárgyalta a Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság is, kérem
elnök asszonyt, hogy ismertesse a Bizottság véleményét.

Hidvégi Julianna képviselő,     a Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság elnöke: A bizottságunk az
előterjesztést  és  a  rendelet-tervezetet  megtárgyalta,  egyhangúlag  elfogadta  és  elfogadásra
javasolta a Képviselő-testületnek javasolva a Szociális és Gyermek Ügyek Bizottsága javaslatát
a jövedelemhatárokat illetően.

Simon István Tamás polgármester: Van-e kérdés, vélemény, más javaslat?

Kérdés, vélemény, más javaslat nem volt.
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Simon István Tamás polgármester: Kérem a Képviselő-testületet, hogy döntsünk a rendelet-
tervezet elfogadásáról az előterjesztés szerinti változatlan tartalommal kiegészítve a bizottsági
javaslatokkal,  miszerint  az  egy  főre  eső  nettó  átlagjövedelem  ne  haladja  meg  a  250%-ot,
egyedül élő esetében a 300%-ot.

A Képviselő-testület  6  jelenlévő  képviselőből  6  igen szavazattal  –  ellenszavazat  nélkül  –
elfogadta a 8/2014. (V.30.) önkormányzati rendeletét:

8/2014.(IV.30.) önkormányzati rendelet

Doboz Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testülete megalkotja Doboz
Nagyközség  Önkormányzata  Képviselő-testülete  8/2014.  (V.30.)
önkormányzati  rendeletét  a  szociális  igazgatásról  és  szociális  ellátásokról
szóló  5/2014.(III.28.),  18/2013.(XII.13.),23/2012.(XII.13.),  3/2012.(II.17.),
11/2011.(IX.23.),2/2011.(III.25.),  5/2010.(IV.23.),  4/2010.(IV.1.),  27/2009.
(XII.11.),  16/2009.(IX.25.),  6/2009.(III.20.),  27/2008.(XII.12.),  8/2008.
(III.01.)  és  a  19/2007.(XII.14.)  önkormányzati  rendelettel  módosított
11/2007.(IX.21.) önkormányzati rendelet módosításáról.

Az  önkormányzati  rendelet  teljes  szövegét  ezen  jegyzőkönyv  melléklete
tartalmazza.

A IV. napirendi pont tárgyalása:

A IV. napirendi pont tárgya: Doboz Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testülete 9/2014.
(V.30.) önkormányzati rendelet-tervezete Doboz Nagyközség Polgármesteri Hivatala Szervezeti
és  Működési  Szabályzatáról  szóló  3/2013.(II.15.),  14/2009.(VIII.7.),  10/2009.(IV.17.),  és
22/2008.(XI.28.)  önkormányzati  rendelettel  módosított  17/2008.(VI.27.)  önkormányzati
rendelet módosításáról

A napirendi pont előadója: Hrabovszkiné Dandé Szidónia jegyző 

Írásos előterjesztés és rendelet-tervezet mellékelve.

Simon István Tamás polgármester: Átadom a szót jegyző asszonynak.

Hrabovszkiné Dandé Szidónia jegyző: Nem kívánom kiegészíteni.

Simon István Tamás polgármester: Megadom a szót Hidvégi Julianna elnök asszonynak.

Hidvégi  Julianna  képviselő,     a  Pénzügyi  és  Ügyrendi  Bizottság  elnöke: A bizottságunk
megtárgyalta  a  napirendi  pontot,  egyhangúlag  elfogadta  és  elfogadásra  javasolta  a  rendelet-
tervezetet  a Képviselő-testületnek,  azzal  a pontosítással,  hogy a Dobozi  Gondozási  Központ
címe Marx utca helyett Nagy utca. 

Simon  István  Tamás  polgármester: Van-e  valakinek  a  rendelet-tervezettel  kapcsolatban
kérdése, véleménye, más javaslata?

Kérdés, vélemény, más javaslat nem volt.

Simon István Tamás polgármester: Kérem, hogy szavazzunk a rendelet-tervezet elfogadásáról
az  előterjesztés  szerinti  változatlan  tartalommal  a  pénzügyi  és  Ügyrendi  Bizottság  által  tett
pontosítással.
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A Képviselő-testület  6  jelenlévő  képviselőből  6  igen szavazattal  –  ellenszavazat  nélkül  –
elfogadta a 9/2014. (V.30.) önkormányzati rendeletét:

9/2014.(IV.30.) önkormányzati rendelet

Doboz Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testülete megalkotja Doboz
Nagyközség  Önkormányzata  Képviselő-testülete  9/2014.  (V.30.)
önkormányzati  rendeletét  Doboz  Nagyközség  Polgármesteri  Hivatala
Szervezeti  és  Működési  Szabályzatáról  szóló  3/2013.(II.15.),  14/2009.
(VIII.7.),  10/2009.(IV.17.),  és  22/2008.(XI.28.)  önkormányzati  rendelettel
módosított 17/2008.(VI.27.) önkormányzati rendelet módosításáról.

Az  önkormányzati  rendelet  teljes  szövegét  ezen  jegyzőkönyv  melléklete
tartalmazza.

Az V. napirendi pont tárgyalása:

Az V. napirendi pont tárgya: Doboz Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testülete 10/2014.
(V.30.)  önkormányzati  rendelet-tervezete  az  államháztartáson  kívüli  forrás  átadásáról  és
átvételéről szóló 15/2013. (XI.29.) önkormányzati rendelet módosításáról

A napirendi pont előadója: Simon István Tamás polgármester
                                              Hrabovszkiné Dandé Szidónia jegyző

Az írásos előterjesztés és rendelet-tervezet mellékelve.

Hrabovszkiné Dandé Szidónia jegyző: Nem kívánom kiegészíteni.

Simon  István  Tamás  polgármester: Megtárgyalta  mindkét  bizottság  kérem  Bondár  Lajos
bizottsági tagot, hogy ismertesse a Bizottság véleményét.

Bondár  Lajos  képviselő,  a  Szociális  és  Gyermek Ügyek  Bizottsága  tagja:  Bizottságunk
megtárgyalta az előterjesztést, és egyhangúlag elfogadásra javasolta a rendelet-tervezetet.

Simon István  Tamás  polgármester: Megtárgyalta  tegnapi  ülésén  a  Pénzügyi  és  Ügyrendi
Bizottság is az előterjesztést. Megadom a szót Hidvégi Julianna elnök asszonynak.

Hidvégi  Julianna  képviselő,     a  Pénzügyi  és  Ügyrendi  Bizottság  elnöke: A bizottságunk
megtárgyalta  az  előterjesztést,  egyhangúlag  támogatta  és  elfogadásra  javasolta  a  Képviselő-
testületnek a rendelet-tervezetet az előterjesztés szerinti változatlan tartalommal.

Simon  István  Tamás  polgármester:  Itt  szintén  a  mezőgazdasági  mintaprojekt  kapcsán  a
birkanyájból felajánlás vagy kérelem alapján a civil szervezetek rendezvényeire biztosított ún.
önkormányzati támogatás szabályozásáról van szó. Kiegészül majd az állatállomány tyúkkal és
nyúllal, ez majd további rendeletmódosítást igényelhet. Elképzelhető, hogy tojás is lesz annyi,
amit már nem tudunk felhasználni. 

Bondár Lajos képviselő,  a Szociális  és Gyermek Ügyek Bizottsága tagja: Fel lehet majd
használni a tojást a konyhán?

Simon István Tamás polgármester: Igen. Van-e valakinek kérdése, véleménye, más javaslata?

Kérdés, vélemény, más javaslat nem volt.
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Simon István Tamás polgármester:  Szavazhatunk?  Amennyiben  igen,  kérem a  Képviselő-
testületet, hogy döntsünk a rendelet-tervezetről az előterjesztés szerinti változatlan tartalommal.

A Képviselő-testület  6  jelenlévő  képviselőből  6  igen szavazattal  –  ellenszavazat  nélkül  –
elfogadta a 10/2014. (V.30.) önkormányzati rendeletét:

10/2014.(IV.30.) önkormányzati rendelet

Doboz Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testülete megalkotja Doboz
Nagyközség  Önkormányzata  Képviselő-testülete  10/2014.  (V.30.)
önkormányzati  rendeletét  az  államháztartáson  kívüli  forrás  átadásáról  és
átvételéről szóló 15/2013. (XI.29.) önkormányzati rendelet módosításáról.

Az  önkormányzati  rendelet  teljes  szövegét  ezen  jegyzőkönyv  melléklete
tartalmazza.

A VI. napirendi pont tárgyalása:

A VI.  napirendi  pont  tárgya:  Beszámoló  a  Békéscsabai  Hivatásos  Tűzoltóparancsnokság
tevékenységéről

A napirendi pont előadója: Viczián György tűzoltó alezredes 

Az írásos beszámoló mellékelve.

Simon  István  Tamás  polgármester: Nagy  szeretettel  köszöntöm  Viczián  György  tűzoltó
alezredes urat, és egyúttal megadom a szót is.

Viczián György tűzoltó alezredes: A tűzvédelmi törvény alapján kell beszámolnom. Ez volt az
első teljes év az átalakítás óta. Feladataink is lényegesen megváltoztak, szerteágazók. Sajnos a
feladataink  nőnek.  Közbiztonsági  referens  működik  az  önkormányzatoknál,  aki  a  mi
kollégánkkal  rendszeresen  tartja  a  kapcsolatot.  15  település  tartozik  hozzánk.  A  hálózat
kialakítása  miatt  Mezőberényben  is  ki  kellett  alakítani  egy  tűzoltóságot.  Doboz  könnyen
megközelíthető  a  békéscsabai  tűzoltóságról.  Vonulási  adatok  alapján  negyedik  helyen  van
Doboz. 22 bejelentés érkezett, személyi, illetve komolyabb kár nem jelentkezett. Tűzvizsgálati
eljárást  nem kelletett  indítanunk.  Viharkárhoz,  balesethez  kellett  kivonulnunk.  A statisztikai
adatokat  a szeméttelepi  tűzesetek  növelték  meg.  Itt  szeretném megköszöni  az önkormányzat
együttműködését.

Békési  Mihály  Tibor  alpolgármester: Szerencsére  kevesebbet  találkozunk  tűzoltóautóval,
mint rendőrautóval. Igazából szerencsés a település. hogy nincs sok gond, és hogy Békéscsaba
közel  van.  Többen  kerestek  meg  azzal,  hogy  a  tarlóégetés  tilos,  de  a  Tűzoltóságtól  kell
engedélyt kérni.

Viczián  György  tűzoltó  alezredes:  A levegőtisztasági  kormányrendelet  határozza  meg.  A
Tűzoltóság  nem  adhat  erre  engedélyt.  Ha  van  engedély,  akkor  a  Tűzoltóság  az  országos
tűzvédelmi szabályzat betartását vizsgálja. Ha valaki engedéllyel éget, és bejelenti, nem fog a
Tűzoltóság kivonulni.

Békési Mihály Tibor alpolgármester: Köszönöm a munkájukat.

Viczián György tűzoltó alezredes: Köszönöm a kollégák nevében is.
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Simon  István  Tamás  polgármester: Kérem  Hidvégi  Juliannát  a  Pénzügyi  és  Ügyrendi
Bizottság elnökét, hogy ismertesse a Bizottság véleményét.

Hidvégi  Julianna képviselő,     a Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság elnöke: A bizottságunk is
megtárgyalta  a  napirendi  pontot,  és  egyhangúlag  továbbtárgyalásra  javasolta  a  Képviselő-
testületnek a beszámolót.

Simon István Tamás polgármester: Van-e valakinek kérdése, véleménye, más javaslata?

Kérdés, vélemény, más javaslat nem volt.

Simon István Tamás polgármester: Én is köszönöm a Tűzoltóság munkáját, többek között a
múlt heti  viharkárnál is profin végezték a munkájukat,  és reméljük, hogy a szeméttelepen is
megoldódik a helyzet, ugyanis a DAREH programhoz kapcsolódóan megtörtént a munkaterület
átadása, így hamarosan elindulhat a terület rekultivációja. 

Balog Lajos Barna: A temetőben mit lehet égetni?

Viczián György tűzoltó alezredes: A temetőben más a helyzet, műanyagot ugyanis nem lehet
égetni. Javaslom, hogy helyben szabályozzák az országos tűzvédelmi szabályzat keretein belül.
Amennyiben van helyi szabályozás lehet nyesedéket,  száraz faanyagot égetni,  ha nincs ilyen
szabályozás, akkor kerti hulladékot sem lehetne égetni.

Simon  István  Tamás  polgármester:  Kérem  a  Képviselő-testületet,  hogy  szavazzunk  a
beszámolóról.

A Képviselő-testület  6  jelenlévő  képviselőből  6  igen szavazattal  –  ellenszavazat  nélkül  -  a
következő határozatot hozta:

78/2014.(V.29.) sz. képviselő-testületi határozat

Doboz  Nagyközség  Önkormányzata  Képviselő-testülete  elfogadja  a
Békéscsabai  Hivatásos  Tűzoltóparancsnokság  2013.  évi  tevékenységéről
szóló beszámolóját.
A beszámoló teljes szövegét ezen jegyzőkönyv melléklete tartalmazza.

A VII. napirendi pont tárgyalása:

A VII. napirendi pont tárgya: Beszámoló a helyi közrend és közbiztonság helyzetéről

A napirendi pont előadója: Dr. Hajdú Antal r. ezredes 

Az írásos előterjesztés mellékelve.

Simon István Tamás polgármester: Köszöntöm dr. Hajdú Antal ezredes urat, a Békéscsabai
Rendőrkapitányság vezetőjét, és Baku Zoltán törzszászlós urat, a helyi KMB csoport vezetőjét.
Megadom a szót.

Dr. Hajdú Antal r. ezredes: Mindent leírtunk a beszámolóban. Néhány dolgot emelnék csak ki.
Az  elmúlt  évben  hatályba  lépett  az  új  szabálysértési  törvény,  melynek  köszönhetően  az
értékhatár 20 E Ft-ról 50 E Ft-ra emelkedett.  Július 1-től az új Btk. is hatályba lépett.  Az új
törvények gyakorlatilag átalakították a statisztikát. Ezen kívül tényállási elemek is változtak.
Hogy milyen a településen a közbiztonság tulajdonképpen azt Önök, illetve a lakosság érzi,
elmerik-e a szülők engedni a gyerekeiket. Úgy gondolom egyébként, hogy Doboz megállja a
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helyét.  Egy  komoly  rablás  volt  a  Nagyváradi  utcán,  a  második  nekifutásnál  elkaptuk  az
elkövetőt, a végén jó irányt vett a nyomozás. Közbiztonsági szempontból a szeméttelep körüli
kanyarok a veszélyesek, és ezáltal egy szerencsétlen baleset volt a múlt évben. Ezek a kiemelt
események.  Itt  is  a lakatlan  házak veszélyben  vannak,  és  vannak akik ezeket  a helyzeteket
kihasználják. A megelőzésről is írtam a beszámolóban. Szeretném megköszönni a Képviselő-
testület segítő munkáját. Remélem tudjuk teljesíteni, amit megígértünk, igyekeztünk eleget tenni
az  Önök  elvárásainak.  Kérem,  fogadják  el  a  beszámolót,  a  kérdésekre  természetesen,
amennyiben vannak válaszolok.

Békési  Mihály  Tibor alpolgármester:  Sokat  mozgok a  településen,  külterületen  is,  és  úgy
látom,  hogy  napszaktól  függetlenül  a  rendőri  jelenlét  látható,  és  ez  visszatartó  erő.  A
kerékpárúton sok a gyalogos, lehet-e ellene tenni? A közúton való közlekedés is ilyen, pl.  a
Rákóczi, Faluhelyi utcán is sokan közlekednek gyalog. Másabb, ha egy rendőr szól rájuk, és
nem egy civil.

Baku Zoltán törzszászlós: Igen, már ezt jelezték felénk.

Békési Mihály Tibor alpolgármester: Szeretném megköszönni a rendőrség munkáját.

Hidvégi Julianna képviselő,     a Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság elnöke: Én is megköszönöm a
helyi  KMB csoport  munkáját.  Hogy még élhetőbbé  lehessen  tenni  a  települést,  továbbra  is
számítunk  a  segítségetekre.  Köszönöm azt,  hogy  amikor  kell  a  segítség  jöttök.  Köszönöm
szépen. Jó egészséget, és erőt kívánok a munkához.

Simon István Tamás polgármester: Én is szeretném megköszönni a rendőrség munkáját, és
azt a rendszeres és probléma-érzékeny együttműködést, amelyet formálisan és informálisan is
tanúsítanak.  Gratulálunk  a  beszámolóban  felsorolt  sikerekhez,  hogy  ilyen  súlyos
bűncselekményeket is ilyen példamutatóan felderítettek. Van-e kérdés?

Kérdés, vélemény nem volt.

Simon István Tamás polgármester: Tegnap alaposan megtárgyalta a Pénzügyi és Ügyrendi
Bizottság, kérem Hidvégi Julianna elnök asszonyt, hogy ismertesse a Bizottság véleményét. 

Hidvégi  Julianna  képviselő,     a  Pénzügyi  és  Ügyrendi  Bizottság  elnöke: A bizottságunk
alaposan megtárgyalta a beszámolót és egyhangúlag továbbtárgyalásra javasolta.

Simon István Tamás polgármester: Van-e kérdés, vélemény, más javaslat?

Kérdés, vélemény, más javaslat nem volt.

Simon  István  Tamás  polgármester: Kérem  a  Képviselő-testületet,  hogy  szavazzunk  a
beszámoló elfogadásáról az előterjesztés szerinti változatlan tartalommal. 

A Képviselő-testület 6 jelenlévő képviselőből 6 igen szavazattal – ellenszavazat nélkül elfogadta
az alábbi határozatot:

79/2014.(V.29.) sz. képviselő-testületi határozat

Doboz  Nagyközség  Önkormányzata  Képviselő-testülete  elfogadja  Doboz
Nagyközség  2013.  évi  közbiztonságának  helyzetéről,  valamint  a
közbiztonság érdekében tett intézkedésekről szóló beszámolót.

A beszámoló teljes szövegét ezen jegyzőkönyv melléklete tartalmazza.
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A VIII. napirendi pont tárgyalása:

A VIII. napirendi pont tárgya: Beszámoló a Dobozi Polgárőr Egyesület 2013. évi munkájáról
 
A napirendi pont előadója: Szabó János elnök

Az írásos előterjesztés mellékelve.

Simon István Tamás polgármester: Elnök úr jelezte, hogy nem tud részt venni a képviselő-
testületi ülésen, bizonyos értelemben az alpolgármester urat kérte meg.

Békési  Mihály  Tibor  alpolgármester: Külföldön  tartózkodik  elnök  úr,  és  megkért,  hogy
mondjam  el  itt,  hogy  az  írásos  anyag  megegyezik  a  Polgárőr  Egyesület  által  elfogadott
beszámolóval, de majd írásos kérelmeket szeretne benyújtani, mely azonban nem a beszámoló
része.

Kelemen Balázs képviselő, a Szociális és Gyermek Ügyek Bizottsága elnöke: Nem lehetne
időpontot egyeztetni az elnök úrral, hogy tudjunk a beszámolójuk tárgyalásakor beszélni vele?

Bondár  Lajos  képviselő,  a  Szociális  és  Gyermek  Ügyek  Bizottsága  tagja: Egyetértek
képviselő-társammal, akár rendkívüli ülés is összehívható.

Simon  István  Tamás  polgármester: Kérem  Hidvégi  Juliannát  a  Pénzügyi  és  Ügyrendi
Bizottság elnökét, hogy ismertesse a Bizottság véleményét.

Hidvégi  Julianna  képviselő,     a  Pénzügyi  és  Ügyrendi  Bizottság  elnöke: A bizottságunk
megtárgyalta  a  napirendi  pontot,  egyhangúlag  továbbtárgyalásra  javasolta  a  Képviselő-
testületnek a beszámolót. 

Simon István Tamás polgármester: Van-e kérdés, vélemény, más javaslat?

Kérdés, vélemény, más javaslat nem volt.

Simon  István  Tamás  polgármester: Kérem  a  Képviselő-testületet,  hogy  szavazzunk  a
beszámolóról.

A Képviselő-testület 6 jelenlévő képviselőből  4 igen szavazattal 2 tartózkodással elfogadta az
alábbi határozatot:

80/2014.(V.29.) sz. képviselő-testületi határozat

Doboz Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testülete elfogadja a Dobozi
Polgárőr Egyesület 2013. évi tevékenységéről szóló beszámolót.

A beszámoló teljes szövegét ezen jegyzőkönyv melléklete tartalmazza.

A IX. napirendi pont tárgyalása:

A IX. napirendi pont tárgya: Beszámoló a Dobozi Közösségi Ház és Könyvtár 2013. évi 
munkájáról

A napirendi pont előadója:  Hidvégi Julianna intézményvezető
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Az írásos beszámoló mellékelve.

Simon István Tamás polgármester: Megadom a szót intézményvezető asszonynak.

Hidvégi Julianna képviselő, a Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság elnöke, a Dobozi Közösségi
Ház és Könyvtár igazgatója: Köszönöm a lehetőséget. A 2012. év vége, a 2013. év eleje nagy
változásokat  hozott  az  intézmény  életébe,  hiszen  az  önkormányzat  sikeres  pályázata  végett
létrejött az IKSZT, és így egy fedél alá került a Művelődési Ház és Könyvtár. Nagyon sokan
nem tudják, hogy mit takar a DOKHK, és hogy beletartozik a Széchy Emlékház. Köszönjük,
hogy ezt az épületet megkaptuk, és másfél éve látjuk, hogy van értelme az új feladatoknak is.
Sok  szervezettel  kerültünk  kapcsolatba.  Ilyen  a  Magyar  Nemzeti  Vidékhálózat,  a  Nemzeti
Művelődési Intézet, melyek segítik a szakmai munkánkat. A Diáktanya a kötelező feladatként
ellátott  ifjúságfejlesztési  feladatokban  segít  nekünk.  Kötelező  feladatként  a  LEADER
Akciócsoporttal is tartjuk a kapcsolatot.  Régi feladat a tanácsadás, amit a Könyvtár dolgozói
látnak  el.  3  nagy  TÁMOP pályázatot  is  viszünk,  de  ötön  leszünk  túl  2015-ben.  Az  egyik
kiemelkedő cél,  hogy a Körösök Völgye kulturális programjait  minél magasabb színvonalon
tudjuk teljesíteni. Megújultunk, és ezt köszönöm szépen a Képviselő-testületnek, mindannyiunk
hivatása is ezen feladatok ellátására koncentrálódik. Köszönöm a közcélúak munkáját is, 110
ezer látogatónk volt 2013-ban, a feladatok ellátásához nagy segítséget nyújtottak. Fontos az is,
hogy a közművelődéssel és a vidékfejlesztéssel kapcsolatos feladatokat a jövőben is ilyen magas
színvonalon lássuk el.

Simon  István  Tamás  polgármester: Köszönöm  szépen,  megadom  a  szót  Bondár  Lajos
képviselő úrnak a Szociális és Gyermek Ügyek Bizottsága tagjának, hogy ismertesse a Bizottság
véleményét.

Bondár  Lajos  képviselő,  a  Szociális  és  Gyermek  Ügyek  Bizottsága  tagja:  A bizottság
megtárgyalta és elfogadásra javasolja a beszámolót a Képviselő-testületnek.

Simon  István  Tamás  polgármester: Megadom  a  szót  Pujuné  Deme  Anita  képviselő
asszonynak  a  Pénzügyi  és  Ügyrendi  Bizottság  tagjának,  hogy  ismertesse  a  Bizottság
véleményét.

Pujuné  Deme  Anita  képviselő,  a  Pénzügyi  és  Ügyrendi  Bizottság  tagja:  A  bizottság
megtárgyalta és elfogadásra javasolja a beszámolót a Képviselő-testületnek.

Simon István Tamás polgármester: Van-e kérdés, vélemény, más javaslat?

Békési Mihály alpolgármester: Meghatódtam a 110 ezres látogatószámon. Ebben a vásározók
is benne vannak?

Hidvégi Julianna képviselő, a Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság elnöke, a Dobozi Közösségi
Ház és Könyvtár igazgatója: Igen.

Bondár Lajos képviselő, a Szociális és Gyermek Ügyek Bizottsága tagja: Julika tegnap nem
fejtette  ki  ilyen  bőven.  Én  is  szeretném  megköszönni  ezt  a  munkát,  ha  ők  nem  lennének
szegényebb lenne a település élete.

Simon István Tamás polgármester: Azt mondják, ha egy kenyeret ketté vágunk, mindig van
morzsa,  ami lehullik.  Kérdezni  szeretném, hogy ti  mit érzékeltek? Mi lett  az eredménye az
intézmények összevonásának?
Hidvégi Julianna képviselő, a Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság elnöke, a Dobozi Közösségi
Ház és Könyvtár igazgatója: Optimista vagyok, nagyon sokat profitáltunk,  hogy egy fedél
alatt vagyunk, én nem tapasztaltam olyat, hogy valami gond lenne. Csak az erősségeket tudom
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sorolni, a kollektívát illetően is. A 2013-as év arra jó volt, hogy megtanuljuk azt, hogy mi is a
dolgunk így együtt. Fizikálisan és szakmailag is kialakult az együttműködés. Ez egy nagyon
szép kerek egész lesz az önkormányzattal, az intézményekkel, a civilekkel, és az önkéntesekkel.
Cél megtartani a falu lakosságát, mert mindenhol jó, de legjobb itthon, és reméljük, hogy egyre
kevesebben fognak elválni szülőfalujuktól.

Simon István Tamás polgármester: Az elején nem voltam szakmailag meggyőződve arról,
hogy az összevonás jó döntés, de hátrányt nem hallottam. A Könyvtárban - annak ellenére, hogy
átalakultak  a  szokások  így  is  -  500  a  beíratott  gyerekek  száma.  A  szinergikus  hatások
megjelentek. Van-e további kérdés, vélemény?

Kérdés, vélemény, más javaslat nem volt.

Simon István Tamás polgármester: Amennyiben nincs, kérem a Képviselő-testületet,  hogy
szavazzunk a beszámoló elfogadásáról.

A Képviselő-testület 6 jelenlévő képviselőből 6 igen szavazattal elfogadta az alábbi határozatot:

81/2014.(V.29.) sz. képviselő-testületi határozat

Doboz Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testülete elfogadja a Dobozi
Közösségi Ház és Könyvtár 2013. évi munkájáról szóló beszámolót.

A beszámoló teljes szövegét ezen jegyzőkönyv melléklete tartalmazza.

A X. napirendi pont tárgyalása:

A X. napirendi pont tárgya: Beszámoló a Dobozi Gondozási Központ 2013. évi munkájáról

A napirendi pont előadója: Nagy Judit intézményvezető

Az írásos beszámoló mellékelve.

Simon István Tamás polgármester: Megadom a szót Gáborné Fekete Katalinnak, aki most az
intézményvezető asszonyt helyettesíti.

Gáborné  Fekete  Katalin  a  Dobozi  Gondozási  Központ  alkalmazottja: Nem  kívánom
kiegészíteni.

Simon István Tamás polgármester: Megadom a szót Bondár Lajos képviselő úrnak a Szociális
és Gyermek Ügyek Bizottsága tagjának, hogy ismertesse a Bizottság véleményét.

Bondár  Lajos  képviselő,  a  Szociális  és  Gyermek  Ügyek  Bizottsága  tagja:  A bizottság
megtárgyalta és egyhangúlag elfogadásra javasolta a beszámolót a Képviselő-testületnek.

Simon  István  Tamás  polgármester: Megtárgyalta  a  Pénzügyi  és  Ügyrendi  Bizottság  is  a
tegnapi  ülésén,  kérem  Hidvégi  Julianna  elnök  asszonyt,  hogy  ismertesse  a  Bizottság
véleményét.

Hidvégi  Julianna  képviselő,     a  Pénzügyi  és  Ügyrendi  Bizottság  elnöke: A bizottságunk
megtárgyalta a napirendi pontot, és egyhangúlag elfogadásra javasolta a Képviselő-testületnek a
beszámolót. 

Simon István Tamás polgármester: Van-e kérdés, vélemény, más javaslat? 
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Kérdés, vélemény, más javaslat nem volt.

Simon István Tamás polgármester: Mielőtt szavaznánk szeretném megköszönni az ott végzett
munkát. Nagy Judit intézményvezető asszony immár öt éve vezeti az intézményt, mely öt év
alatt  több  szerkezeti  változáson  ment  át.  Sokrétű  feladatot  lát  el  az  intézmény  a  település
megelégedésére.  Az  intézmény  valamennyi  alkalmazottja  bizonyította  elkötelezettségét  a
doboziakért.  Kívánjuk, hogy ez a munka még hatékonyabban és elkötelezettebben menjen a
jövőben,  és  köszönjük  valamennyiőtök  munkáját.  Kérem  a  Képviselő-testületet,  hogy
szavazzunk a beszámoló elfogadásáról.

A Képviselő-testület 6 jelenlévő képviselőből 6 igen szavazattal elfogadta az alábbi határozatot:

82/2014.(V.29.) sz. képviselő-testületi határozat

Doboz Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testülete elfogadja a Dobozi
Gondozási Központ 2013. évi munkájáról szóló beszámolót.

A beszámoló teljes szövegét ezen jegyzőkönyv melléklete tartalmazza.

A XI. napirendi pont tárgyalása:

A XI. napirendi pont tárgya: Beszámoló a Dobozi Polgármesteri Hivatal 2013. évi munkájáról

A napirendi pont előadója: Hrabovszkiné Dandé Szidónia jegyző

Az írásos beszámoló mellékelve.

Simon István Tamás polgármester: Megadom a szót jegyző asszonynak.

Hrabovszkiné Dandé Szidónia jegyző: Nem kívánom kiegészíteni.

Simon István Tamás polgármester: Megadom a szót Bondár Lajos képviselő úrnak a Szociális
és Gyermek Ügyek Bizottsága tagjának, hogy ismertesse a Bizottság véleményét.

Bondár  Lajos  képviselő,  a  Szociális  és  Gyermek  Ügyek  Bizottsága  tagja:  A bizottság
megtárgyalta és elfogadásra javasolta a beszámolót a Képviselő-testületnek.

Simon  István  Tamás  polgármester: Megtárgyalta  a  Pénzügyi  és  Ügyrendi  Bizottság  is  a
tegnapi  ülésén,  kérem  Hidvégi  Julianna  elnök  asszonyt,  hogy  ismertesse  a  Bizottság
véleményét.

Hidvégi  Julianna  képviselő,     a  Pénzügyi  és  Ügyrendi  Bizottság  elnöke: A bizottságunk
megtárgyalta a napirendi pontot, és egyhangúlag elfogadásra javasolta a Képviselő-testületnek a
beszámolót. 

Simon István Tamás polgármester:  Köszönjük a Polgármesteri  Hivatal 2013-as és korábbi
évek munkáját. Van-e kérdés, vélemény, más javaslat? 

Kérdés, vélemény, más javaslat nem volt.

Simon István Tamás polgármester: Amennyiben nincs, kérem a Képviselő-testületet,  hogy
szavazzunk a beszámoló elfogadásáról.

14



A Képviselő-testület 6 jelenlévő képviselőből 6 igen szavazattal elfogadta az alábbi határozatot:

83/2014.(V.29.) sz. képviselő-testületi határozat

Doboz Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testülete elfogadja a Dobozi
Polgármesteri Hivatal 2013. évi munkájáról szóló beszámolót.

A beszámoló teljes szövegét ezen jegyzőkönyv melléklete tartalmazza.

A XII. napirendi pont tárgyalása:

A XII. napirendi pont tárgya: Beszámoló a Dobozi Mesekert Óvoda 2013. évi munkájáról

A napirendi pont előadója: Pujuné Deme Anita fk óvodavezető

Az írásos beszámoló mellékelve.

Simon István Tamás polgármester: Megadom a szót intézményvezető asszonynak.

Pujuné Deme Anita képviselő, a Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság tagja, a Dobozi Mesekert
Óvoda  vezetője:  A jövő  évi  adatokat  még  nem  tudtam  beletenni,  mert  még  nincs  vége  a
nevelési  évnek.  Számos  további  adat  is  függ  a  későbbi  napirendi  pontként  szereplő,  az
intézményt érintő képviselő-testületi döntéstől, azaz, hogy hány óvodai csoport induljon a jövő
nevelési évben. Ha van kérdés, szívesen válaszolok.

Simon István Tamás polgármester: Megadom a szót Bondár Lajos képviselő úrnak a Szociális
és Gyermek Ügyek Bizottsága tagjának, hogy ismertesse a Bizottság véleményét.

Bondár  Lajos  képviselő,  a  Szociális  és  Gyermek  Ügyek  Bizottsága  tagja:  A bizottság
megtárgyalta és elfogadásra javasolta a beszámolót a Képviselő-testületnek.

Simon  István  Tamás  polgármester: Megtárgyalta  a  Pénzügyi  és  Ügyrendi  Bizottság  is  a
tegnapi  ülésén,  kérem  Hidvégi  Julianna  elnök  asszonyt,  hogy  ismertesse  a  Bizottság
véleményét.

Hidvégi  Julianna  képviselő,     a  Pénzügyi  és  Ügyrendi  Bizottság  elnöke: A bizottságunk
megtárgyalta a napirendi pontot, és egyhangúlag elfogadásra javasolta a Képviselő-testületnek a
beszámolót. 

Simon István Tamás polgármester: Még van feladatunk az óvodás gyerekekkel szemben, egy
korszerű óvodai épület kialakításával. Jelenleg a DOKHK a legkomfortosabb épületünk. Talán a
területi operatív program segíteni fog, hogy megépítsük az új óvodát. A gyereklétszám nem fog
nőni a jövőben,  de a jelenlegi  elvárásoknak megfelelő,  magas színvonalú intézményi épület
építése a cél. Van-e kérdés, vélemény, más javaslat? 

Kérdés, vélemény, más javaslat nem volt.

Simon István Tamás polgármester: Amennyiben nincs, kérem a Képviselő-testületet,  hogy
szavazzunk a beszámoló elfogadásáról.

A Képviselő-testület 6 jelenlévő képviselőből 6 igen szavazattal elfogadta az alábbi határozatot:

84/2014.(V.29.) sz. képviselő-testületi határozat
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Doboz Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testülete elfogadja a Dobozi
Mesekert Óvoda 2013. évi munkájáról szóló beszámolót.

A beszámoló teljes szövegét ezen jegyzőkönyv melléklete tartalmazza.

A XIII. napirendi pont tárgyalása:

A  XIII.  napirendi  pont  tárgya: ATEV  Fehérjefeldolgozó  Zrt-vel  kötendő  Szolgáltatási
Szerződésben döntés

A napirendi pont előadója:  Simon István Tamás polgármester

Az írásos előterjesztés mellékelve.

Simon István Tamás polgármester: Nem kívánom kiegészíteni, mert a Pénzügyi és Ügyrendi
Bizottság tegnap részletesen megtárgyalta ezt a napirendi pontot is. Kérem Hidvégi Julianna
elnök asszonyt, hogy ismertesse a Bizottság véleményét.

Hidvégi  Julianna  képviselő,     a  Pénzügyi  és  Ügyrendi  Bizottság  elnöke: A bizottságunk
megtárgyalta a napirendi pontot, egyhangúlag elfogadta és elfogadásra javasolta a Képviselő-
testületnek a határozati javaslatot az előterjesztés szerinti változatlan tartalommal. 

Simon István Tamás polgármester: Van-e kérdés, vélemény, más javaslat?

Kérdés, vélemény, más javaslat nem volt.

Simon  István  Tamás  polgármester: Kérem  a  Képviselő-testületet,  hogy  szavazzunk  a
határozati javaslatról az előterjesztés szerinti változatlan tartalommal elfogadva a jegyzőkönyv
mellékletét képező Szolgáltatási Szerződésben foglaltakat.

A Képviselő-testület 6 jelenlévő képviselőből 6 igen szavazattal – ellenszavazat nélkül elfogadta
az alábbi határozatot:

85/2014.(V.29.) sz. képviselő-testületi határozat

Doboz  Nagyközség  Önkormányzata  Képviselő-testülete  úgy  dönt,  hogy
elfogadja a jegyzőkönyv mellékletét képező ATEV Fehérjefeldolgozó Zrt-vel
kötendő  Szolgáltatási  Szerződésben  foglaltakat,  és  felhatalmazza  a
polgármestert annak aláírására.

Határidő: értelem szerint
Felelős: Simon István Tamás  polgármester

A Szolgáltatási Szerződés a jegyzőkönyv mellékletét képezi.

A XIV. napirendi pont tárgyalása:

A XIV. napirendi pont tárgya: Dobozi Óvár Szolgáltató Kft. mérleg beszámolójának 
elfogadása

A napirendi pont előadója:  Simon István Tamás polgármester

Az írásos előterjesztés mellékelve.
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Simon  István  Tamás  polgármester: Az  önkormányzat  100%-os  tulajdonában  lévő  Kft
nyereséges a korábbival ellentétben. Dönteni kellene, hogy ezt a nyereséget, hogyan használja
fel az ügyvezető. Részben javaslom, hogy a tavalyi évhez hasonlóan 160 E Ft juttatás legyen
megállapítva  az  ügyvezető  részére.  A Pénzügyi  és  Ügyrendi  Bizottság  tegnap  részletesen
megtárgyalta ezt a napirendi pontot is. Kérem Hidvégi Julianna elnök asszonyt, hogy ismertesse
a Bizottság véleményét.

Hidvégi  Julianna  képviselő,     a  Pénzügyi  és  Ügyrendi  Bizottság  elnöke: A bizottságunk
megtárgyalta a napirendi pontot, egyhangúlag elfogadta és elfogadásra javasolta a Képviselő-
testületnek a határozati javaslatotokat az előterjesztés szerinti változatlan tartalommal. 

Simon István Tamás polgármester: Van-e kérdés, vélemény, más javaslat?

Kelemen Balázs képviselő,  a Szociális  és Gyermek Ügyek Bizottsága elnöke: 1300 E Ft
körüli a nyereség a beszámolóban, gondolom ez az, ami a NAV-nak is el lesz küldve?

Simon István Tamás polgármester: Igen.

Kérdés, vélemény, más javaslat nem volt.

Simon István Tamás polgármester: Kérem a Képviselő-testületet,  hogy szavazzunk az első
határozati javaslatról az előterjesztés szerinti változatlan tartalommal.

A Képviselő-testület 6 jelenlévő képviselőből 6 igen szavazattal – ellenszavazat nélkül elfogadta
az alábbi határozatot:

86/2014.(V.29.) sz. képviselő-testületi határozat

Doboz Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy dönt, hogy
elfogadja  a  jegyzőkönyv  mellékletét  képező  pénzügyi  kimutatást  és
megbízza a polgármestert a szükséges feladatok elvégzésével.

Határidő: értelem szerint
Felelős: Simon István Tamás polgármester

Simon István Tamás polgármester: Kérem a Képviselő-testületet, hogy szavazzunk a második
határozati javaslatról az előterjesztés szerinti változatlan tartalommal.

A Képviselő-testület 6 jelenlévő képviselőből 6 igen szavazattal – ellenszavazat nélkül elfogadta
az alábbi határozatot:

87/2014.(V.29.) sz. képviselő-testületi határozat

Doboz Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy dönt, hogy a
Dobozi Óvár Szolgáltató Kft. ügyvezetője Megyeri Lajos részére, egyszeri
bruttó 160.000.-Ft – azaz Egyszázhatvanezer forint – megbízási díjat fizet ki,
valamint  megbízza  az  ügyvezetőt  a  80  lóerőt  elérő,  vagy  meghaladó
munkagép beszerzésével.

Határidő: 2014. június 30.
Felelős: Simon István Tamás  polgármester

A XV. napirendi pont tárgyalása:
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A XV. napirendi pont tárgya: ALFÖLDVÍZ Zrt. 2014. május 31. napi közgyűlése

A napirendi pont előadója:  Simon István Tamás polgármester

Az írásos előterjesztés mellékelve.

Simon István Tamás polgármester: Nem kívánom kiegészíteni, mert a Pénzügyi és Ügyrendi
Bizottság  tegnap  megtárgyalta  ezt  a  napirendi  pontot  is.  Kérem  Hidvégi  Julianna  elnök
asszonyt, hogy ismertesse a Bizottság véleményét.

Hidvégi  Julianna  képviselő,     a  Pénzügyi  és  Ügyrendi  Bizottság  elnöke: A bizottságunk
megtárgyalta a napirendi pontot, egyhangúlag elfogadta és elfogadásra javasolta a Képviselő-
testületnek a határozati javaslatot az előterjesztés szerinti változatlan tartalommal. 

Simon István Tamás polgármester: Van-e kérdés, vélemény, más javaslat?

Kérdés, vélemény, más javaslat nem volt.

Simon  István  Tamás  polgármester: Kérem  a  Képviselő-testületet,  hogy  szavazzunk  a
határozati javaslatról az előterjesztés szerinti változatlan tartalommal.

A Képviselő-testület 6 jelenlévő képviselőből 6 igen szavazattal – ellenszavazat nélkül elfogadta
az alábbi határozatot:

88/2014.(V.29.) sz. képviselő-testületi határozat

Doboz  Nagyközség  Önkormányzata  Képviselő-testülete  felhatalmazza  a
polgármestert, hogy a jegyzőkönyv mellékletét képező, az ALFÖLDVÍZ Zrt.
2014. május 31. napján tartandó rendes közgyűlés  meghívójában szereplő
napirendi pontok határozati javaslatait fogadja el.

Határidő: értelem szerint
Felelős: Simon István Tamás  polgármester

A XVI. napirendi pont tárgyalása:

A XVI. napirendi pont tárgya: Gondoskodás Humán Szolgáltató Központ ajánlata Kossuth tér
22. szám alatti ingatlanra vonatkozóan.

A napirendi pont előadója:  Simon István Tamás polgármester

Az írásos előterjesztés mellékelve.

Simon  István  Tamás  polgármester: Szeretettel  köszöntöm  Balog  Lajos  Barna  református
lelkész urat. Kérem Hidvégi Julianna elnök asszonyt, hogy ismertesse a Bizottság véleményét.

Hidvégi  Julianna  képviselő,     a  Pénzügyi  és  Ügyrendi  Bizottság  elnöke: A bizottságunk
megtárgyalta a napirendi pontot, és egyhangúlag elfogadásra javasolta a Képviselő-testületnek
az alábbi határozati javaslatot: „Az önkormányzat tulajdonában lévő Kossuth tér 22. szám alatti
ingatlan  értékesítését  nem  Doboz  Nagyközség  Önkormányzata  Képviselő-testülete
kezdeményezte.  A Képviselő-testületnek nem áll  módjában az értékbecslő által  megállapított
forgalmi értéktől eltérni.”

Simon István Tamás polgármester: Van-e kérdés, vélemény, más javaslat?
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Balog Lajos Barna református lelkész: Ha van kérdés, szívesen válaszolok.

Simon István Tamás polgármester: Úgy gondoljuk, hogy nem biztos, hogy Önök megfelelően
értelmezték a testületi határozatunkat, ugyanis azt írták, hogyha az értékbecslő ingatlanirodája 3
hónapig nem értékesíti, akkor 3 millió forintért Önöknek kell adnunk.

Balog Lajos Barna református lelkész: Ha azon az áron, amelyre az értékbecslő értékeli, 3
hónapig nem tudja értékesíteni, akkor a 3 millió forint vételi ajánlatot fogadja el a Képviselő-
testület.

Simon  István  Tamás  polgármester: Akkor  mi  csak  olyan  értékbecslőt  választhatunk,  aki
értékesíti is?

Balog  Lajos  Barna  református  lelkész: Igen.  Értékesíthető  áron  legyen  beárazva,  ez  a
felelősségi  ráta.  Értékbecslésünk  több  is  van.  Jártam  én  is  úgy,  hogy  az  értékbecslő  által
meghatározott értéken nem tudtam értékesíteni.

Simon István Tamás polgármester: Ha mi megkértük az árajánlatot,  és megérkezik,  akkor
megküldjük Önöknek.

Balog Lajos Barna református lelkész: Lehetőleg olyan legyen az értékbecslő, aki Dobozon
ismerős.

Bondár Lajos képviselő, a Szociális és Gyermek Ügyek Bizottsága: A határozati javaslat nem
illeszkedik a levélhez, mivel én ultimátumot érzékelek a levélben.

Simon István Tamás polgármester: Van-e más javaslat?

Kérdés, vélemény, más javaslat nem volt.

Simon  István  Tamás  polgármester: Akkor  javaslom  Bondár  Lajos  képviselő  úr  által
elmondottak alapján, hogy változtassunk a határozati javaslat szövegén, legyen benne, hogy az
önkormányzat kötelezettséget nem vállal. Megkérem jegyzőasszonyt, hogy módosítsunk ennek
megfelelően  a  Pénzügyi  és  Ügyrendi  Bizottság  által  megfogalmazott  határozati  javaslat
szövegén.

Hrabovszkiné  Dandé  Szidónia  jegyző:  A következő  lehetne  az  elhangzottak  alapján:  "Az
önkormányzat tulajdonában lévő Kossuth tér 22. szám alatti ingatlan értékesítését nem Doboz
Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testülete kezdeményezte. A Képviselő-testületnek nem
áll módjában az értékbecslő által megállapított  forgalmi értéktől eltérni.  A Képviselő-testület
nem  vállal  kötelezettséget  az  ingatlan  értékesítésére.  Az  ingatlan  értékbecslés  megbízása  a
Gondoskodás Humán Szolgáltató Központ jóváhagyásával történhet." Jó-e ez így?

Bondár Lajos képviselő, a Szociális és Gyermek Ügyek Bizottsága: Igen, erre gondoltam.
Simon István Tamás polgármester: Kérem a Képviselő-testületet, hogy szavazzunk a jegyző
asszony által felolvasott határozati javaslatról.

A Képviselő-testület 6 jelenlévő képviselőből 6 igen szavazattal – ellenszavazat nélkül elfogadta
az alábbi határozatot:

89/2014.(V.29.) sz. képviselő-testületi határozat
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Az önkormányzat  tulajdonában lévő  Kossuth  tér  22.  szám alatti  ingatlan
értékesítését  nem  Doboz  Nagyközség  Önkormányzata  Képviselő-testülete
kezdeményezte.  A Képviselő-testületnek  nem áll  módjában az értékbecslő
által megállapított forgalmi értéktől eltérni. A Képviselő-testület nem vállal
kötelezettséget  az  ingatlan  értékesítésére.  Az  ingatlan  értékbecslés
megbízása  a  Gondoskodás  Humán  Szolgáltató  Központ  jóváhagyásával
történhet.
Határidő: értelem szerint
Felelős: Simon István Tamás  polgármester

A kérelem a jegyzőkönyv mellékletét képezi.

Balog Lajos Barna református lelkész: Mivel a bérlő visszamondta bérleti igényét a Kossuth
tér 22. esetében, a vizes helyiségeket használhatják a szennyvízépítésnél dolgozók.

A XVII. napirendi pont tárgyalása:

A XVII. napirendi pont tárgya: 79. helyrajzi számú ingatlan ügye

A napirendi pont előadója:  Simon István Tamás polgármester

Az írásos előterjesztés mellékelve.

Simon  István  Tamás  polgármester: A  Pénzügyi  és  Ügyrendi  Bizottság  megtárgyalta  a
napirendi  pontot.  Kérem  Hidvégi  Julianna  elnök  asszonyt,  hogy  ismertesse  a  Bizottság
véleményét.

Hidvégi  Julianna  képviselő,     a  Pénzügyi  és  Ügyrendi  Bizottság  elnöke: A bizottságunk
megtárgyalta a napirendi pontot, és egyhangúlag elfogadásra javasolta a Képviselő-testületnek a
határozati javaslatot az előterjesztés szerinti változatlan tartalommal.  

Simon István Tamás polgármester:  Gyakorlatilag a jelenlegi használók szeretnék kibérelni,
vagyis ugyanúgy használni a földterületet, mint eddig. Van-e kérdés, vélemény, más javaslat?

Kérdés, vélemény, más javaslat nem volt.

Simon  István  Tamás  polgármester: Kérem  a  Képviselő-testületet,  hogy  szavazzunk  a
határozati javaslatról az előterjesztés szerinti változatlan tartalommal.

A Képviselő-testület 6 jelenlévő képviselőből 6 igen szavazattal – ellenszavazat nélkül elfogadta
az alábbi határozatot:

90/2014.(V.29.) sz. képviselő-testületi határozat

Doboz Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete felhatalmazza a
polgármestert,  hogy  a  79-es  helyrajzi  számú  ingatlan  szomszédos
ingatlanokkal, azaz a 74, 73/1, és 73/2 hrsz-ú ingatlanokkal határos területeit
bérbe adja egyenként a szomszédos ingatlanok tulajdonosainak 1 Ft/m2/hó +
ÁFA  bérleti  díj  ellenében.  A  bérelt  terület  meghatározása  a  jelenlegi
használatnak  megfelelően  történjen,  de  a polgármester  hivatalán keresztül
győződjön meg az egyes bérelt területek nagyságáról. A képviselő-testület a
fentiek alapján nem tudja teljesíteni a FA-SZÁR 2001. Bt. bérletre irányuló
kérelmét.
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Határidő: 2014. július 31.
Felelős: Simon István Tamás polgármester

A XVIII. napirendi pont tárgyalása:

A XVIII. napirendi pont tárgya: Hozzájárulás az önkormányzati  utak terep-rally versenyre
való használatához

A napirendi pont előadója:  Simon István Tamás polgármester

Az írásos előterjesztés mellékelve.

Simon  István  Tamás  polgármester: Megadom  a  szót  a  Pénzügyi  és  Ügyrendi  Bizottság
elnökének, hogy ismertesse a Bizottság véleményét.

Hidvégi  Julianna  képviselő,     a  Pénzügyi  és  Ügyrendi  Bizottság  elnöke: A bizottságunk
megtárgyalta a napirendi pontot, és egyhangúlag elfogadásra javasolta a Képviselő-testületnek a
határozati javaslatot az előterjesztés szerinti változatlan tartalommal.  

Simon István Tamás polgármester: Van-e kérdés, vélemény, más javaslat?

Kérdés, vélemény, más javaslat nem volt.

Simon  István  Tamás  polgármester: Kérem  a  Képviselő-testületet,  hogy  szavazzunk  a
határozati javaslatról az előterjesztés szerinti változatlan tartalommal.

A Képviselő-testület 6 jelenlévő képviselőből 6 igen szavazattal – ellenszavazat nélkül elfogadta
az alábbi határozatot:

91/2014.(V.29.) sz. képviselő-testületi határozat

Doboz  Nagyközség  Önkormányzatának  Képviselő-testülete  hozzájárulását
adja ahhoz, hogy a CARGO RACING Kft. terep-rally versenyt rendezzen az
önkormányzat  kezelésében  lévő,  ezen  határozat  mellékletét  képező
térképvázlaton  jelölt  külterületi  földutakon.  A  szervezéssel  kapcsolatos
minden  kötelezettség,  különösen  a  kártérítési  és  helyreállítási
kötelezettségek, valamint az engedély megszerzésével járó kötelezettségek a
CARGO RACING Kft.-t (1172 Budapest, Cinkotai út 34.) terhelik.

Határidő: értelem szerint
Felelős: Simon István Tamás  polgármester

A térképvázlat a jegyzőkönyv mellékletét képezi.

A XIX. napirendi pont tárgyalása:

A  XIX.  napirendi  pont  tárgya: A  tervezett  szennyvíztisztító  telephez  építendő  úttal
kapcsolatos döntés

A napirendi pont előadója: Simon István Tamás polgármester

Az írásos előterjesztés mellékelve.
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Simon  István  Tamás  polgármester: Nem  kívánom  kiegészíteni,  a  Pénzügyi  és  Ügyrendi
Bizottság  megtárgyalta  a  napirendi  pontot.  Kérem  Hidvégi  Julianna  elnök  asszonyt,  hogy
ismertesse a Bizottság véleményét.

Hidvégi  Julianna  képviselő,     a  Pénzügyi  és  Ügyrendi  Bizottság  elnöke: A bizottságunk
megtárgyalta a napirendi pontot, és egyhangúlag elfogadásra javasolta a Képviselő-testületnek a
határozati javaslatot az előterjesztés szerinti változatlan tartalommal 140.000 forint vételi összeg
felajánlását javasolva.  

Simon István Tamás polgármester: Van-e kérdés, vélemény, más javaslat?

Kérdés, vélemény, más javaslat nem volt.

Simon  István  Tamás  polgármester: Kérem  a  Képviselő-testületet,  hogy  szavazzunk  a
határozati  javaslatról  az  előterjesztés  szerinti  változatlan  tartalommal,  a  vételi  összegnek
140.000,- forintot meghatározva.

A Képviselő-testület 6 jelenlévő képviselőből 6 igen szavazattal – ellenszavazat nélkül elfogadta
az alábbi határozatot:

92/2014.(V.29.) sz. képviselő-testületi határozat

Doboz  Nagyközség  Önkormányzatának  Képviselő-testülete  140.000  Ft
összegű vételi ajánlatot tesz a dobozi 022/5 helyrajzi számú ingatlan 1400 m2

területű,  a  tervezett  szennyvíztisztító  telephez  vezető  kiépítendő  út  menti
részletére.  A  vételi  szándék  sikere  esetén  az  önkormányzat  minden
kapcsolódó  ügyvédi,  földmérési  és  földhivatali  költséget  vállal.  A vételi
szándék  meghiúsulása  esetén  a  Képviselő-testület  felhatalmazza  a
polgármestert,  hogy  a  fenti  számú  ingatlanból  az  1400  m2 területű,  a
tervezett  szennyvíztisztító  telephez  vezető  kiépítendő  út  menti  részlete
kisajátítási eljárásának lefolytatására.

Határidő: 2014. május 30.
Felelős: Simon István Tamás polgármester

A XX. napirendi pont tárgyalása:

A XX. napirendi pont tárgya: Dobozi Mesekert Óvoda működtetésével kapcsolatos döntés

A napirendi pont előadója: Simon István Tamás polgármester

Az írásos előterjesztés mellékelve.

Simon István  Tamás  polgármester: Nem kívánom kiegészíteni,  hiszen  mindkét  Bizottság
kimerítően  tárgyalta  a  napirendi  pontot.  Megadom  a  szót  Bondár  Lajos  képviselő  úrnak  a
Szociális és Gyermek Ügyek Bizottsága tagjának, hogy ismertesse a Bizottság véleményét.

Bondár  Lajos  képviselő,  a  Szociális  és  Gyermek  Ügyek  Bizottsága  tagja:  A bizottság
megtárgyalta és elfogadásra javasolta a határozati javaslatokat a Képviselő-testületnek.

Simon  István  Tamás  polgármester: A  Pénzügyi  és  Ügyrendi  Bizottság  megtárgyalta  a
napirendi  pontot.  Kérem  Hidvégi  Julianna  elnök  asszonyt,  hogy  ismertesse  a  Bizottság
véleményét.
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Hidvégi  Julianna  képviselő,     a  Pénzügyi  és  Ügyrendi  Bizottság  elnöke: A bizottságunk
megtárgyalta a napirendi pontot, és egyhangúlag elfogadásra javasolta a Képviselő-testületnek a
határozati javaslatokat az előterjesztés szerinti változatlan tartalommal.  

Simon István Tamás polgármester: Van-e kérdés, vélemény, más javaslat?

Kérdés, vélemény, más javaslat nem volt.

Simon István Tamás polgármester: Kérem a Képviselő-testületet, hogy szavazzunk először az
első határozati javaslatról az előterjesztés szerinti változatlan tartalommal.

A Képviselő-testület 6 jelenlévő képviselőből 6 igen szavazattal – ellenszavazat nélkül elfogadta
az alábbi határozatot:

93/2014.(V.29.) sz. képviselő-testületi határozat

Doboz  Nagyközség  Önkormányzata  Képviselő-testülete  a  nemzeti
köznevelésről  szóló  2011.  évi  CXC.  törvény  83.§ (1) bekezdés  d)  pontja
alapján a Dobozi Mesekert Óvoda vonatkozásában a 2014/2015-ös nevelési
évben indítható óvodai csoportok számát ötben határozza meg. A Képviselő-
testület megbízza a polgármestert és az intézményvezetőt, hogy a határozat
végrehajtása érdekében tegye meg a szükséges intézkedéseket.
Határidő: értelem szerint
Felelős: Simon István Tamás polgármester

Pujuné Deme Anita fk óvodavezető

Simon István Tamás polgármester: Kérem a Képviselő-testületet, hogy szavazzunk a második
határozati javaslatról az előterjesztés szerinti változatlan tartalommal.

A Képviselő-testület 6 jelenlévő képviselőből 6 igen szavazattal – ellenszavazat nélkül elfogadta
az alábbi határozatot:

94/2014.(V.29.) sz. képviselő-testületi határozat

Doboz  Nagyközség  Önkormányzata  Képviselő-testülete  a  nemzeti
köznevelésről  szóló  2011.  évi  CXC.  törvény  4.  melléklete  és  a  25.§  (7)
bekezdése  alapján  engedélyezi  a  Mesekert  Óvodában  a  maximális
csoportlétszámok (30 fő) 20 %-os túllépését mind az öt óvodai csoportban a
2014/2015-ös nevelési évre. A Képviselő-testület megbízza a polgármestert
és az intézményvezetőt, hogy a határozat végrehajtása érdekében tegye meg
a szükséges intézkedéseket.
Határidő: azonnal
Felelős: Simon István Tamás polgármester
 Pujuné Deme Anita fk óvodavezető

XXI. Bejelentés
1. Belvízrendezés az élhetőbb településekért, vízjogi engedély módosítása

A napirendi pont előadója: Simon István Tamás polgármester

Az írásos anyag mellékelve.
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Simon István Tamás polgármester: Kértük, hogy módosítsák a vízjogi engedélyünket, hogy a
faluból eltávozó belvíz ne a két tavon, hanem a jobb oldali árkon keresztül távozzon, de ehhez
nekünk, mint tulajdonosok is hozzá kell járuljunk. A Hatóság abban a hiszemben van, hogy a
TSZ-é a terület.

Megyeri Lajos községgazda: Mert korábban tényleg a TSZ tulajdonában volt.

Simon István Tamás polgármester: Mi ahhoz járulnánk hozzá, hogy azon a  csatornán menjen
ki a belvíz. Van-e kérdés, vélemény, vagy más javaslat.

Kérdés, vélemény, más javaslat nem volt.

Simon  István  Tamás  polgármester: Kérem  a  Képviselő-testületet,  hogy  szavazzunk  a
határozati  javaslatról az alábbi tartalommal: „Doboz Nagyközség Önkormányzata Képviselő-
testülete, mint tulajdonos hozzájárul a Doboz, belterületi csapadékvíz elvezetés vízjogi létesítési
engedély módosítási eljárásával kapcsolatban, hogy a település belvize a befogadó Maksári 7.
szelvényszámú csatornán történjen.”

A Képviselő-testület 6 jelenlévő képviselőből 6 igen szavazattal – ellenszavazat nélkül elfogadta
az alábbi határozatot:

95/2014.(V.29.) sz. képviselő-testületi határozat

Doboz  Nagyközség  Önkormányzata  Képviselő-testülete,  mint  tulajdonos
hozzájárul  a  Doboz,  belterületi  csapadékvíz  elvezetés  vízjogi  létesítési
engedély  módosítási  eljárásával  kapcsolatban,  hogy  a  település  belvize  a
befogadó Maksári 7. szelvényszámú csatornán történjen.

Határidő: értelem szerint
Felelős: Simon István Tamás polgármester

2. Dobozi Víziközmű Társulat nyilatkozata

 A napirendi pont előadója: Simon István Tamás polgármester

Az írásos nyilatkozat és megállapodás mellékelve.

Simon István Tamás polgármester: Javaslom, hogy a Képviselő-testület ezt a Megállapodás
tervezetet  fogadja  el,  melyben  a  Viziközmű  Társulat  vállalja  az  54  darab  bekötés
finanszírozását. Megtárgyalta a Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság, kérem Hidvégi Julianna elnök
asszonyt, hogy ismertesse a Bizottság véleményét.

Hidvégi  Julianna  képviselő,     a  Pénzügyi  és  Ügyrendi  Bizottság  elnöke: A bizottságunk
megtárgyalta  a  napirendi  pontot,  és  egyhangúlag  javasolja  a  Képviselő-testületnek,  hogy
megállapodást  kösse  meg  a  Dobozi  Viziközmű  Társulattal  a  KEOP-1.2.0/B/10-2010-0065
azonosító számú pályázattal nem finanszírozott 54 darab házi bekötésre vonatkozóan.

Simon István Tamás polgármester: Van-e kérdés, vélemény, más javaslat?

Kérdés, vélemény, más javaslat nem volt.

Simon  István  Tamás  polgármester: Kérem  a  Képviselő-testületet,  hogy  a  Pénzügyi  és
Ügyrendi  Bizottság  javaslata  alapján  szavazzunk  az  alábbi  határozati  javaslatról:  „Doboz
Nagyközség  Önkormányzata  Képviselő-testülete  megállapodást  köt  a  Dobozi  Viziközmű
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Társulattal  (Doboz,  Kossuth  tér  3.),  miszerint  a  település  szennyvízhálózatának  kiépítésére
vonatkozó  KEOP-1.2.0/B/10-2010-0065  azonosító  számú  pályázattal  nem  finanszírozott  54
darab  házi  bekötést  a  Dobozi  Viziközmű  Társulat  finanszírozza.  A  Képviselő-testület
felhatalmazza a polgármestert a Megállapodás aláírására.”

A Képviselő-testület 6 jelenlévő képviselőből 6 igen szavazattal – ellenszavazat nélkül elfogadta
az alábbi határozatot:

96/2014.(V.29.) sz. képviselő-testületi határozat

Doboz Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testülete megállapodást köt a
Dobozi Viziközmű Társulattal (Doboz, Kossuth tér 3.), miszerint a település
szennyvízhálózatának  kiépítésére  vonatkozó  KEOP-1.2.0/B/10-2010-0065
azonosító  számú pályázattal  nem finanszírozott  54  darab  házi  bekötést  a
Dobozi  Viziközmű  Társulat  finanszírozza.  A  Képviselő-testület
felhatalmazza a polgármestert a Megállapodás aláírására.

Határidő: 2014. június 16.
Felelős: Simon István Tamás polgármester

A Megállapodás a jegyzőkönyv mellékletét képezi.

3. Békéscsabai Kistérséggel kötött ellátási megállapodással kapcsolatos döntés

 A napirendi pont előadója: Simon István Tamás polgármester

Az írásos tájékoztatás mellékelve.

Simon István Tamás polgármester: 

Hrabovszkiné  Dandé  Szidónia  jegyző:  A Képviselő-testület  2007.  márciusi  ülésén  döntött
abban, hogy a szociális feladatok döntő részének ellátását átadja a Békéscsabai Kistérségnek,
ebben az 55/2007. (III.22.) Kt. határozatban döntött arról is, hogy a feladat ellátását biztosító
vagyontárgyakat ingyenes használatba adja és erre vagyonkezelési szerződést köt. A Képviselő-
testület 2013. november 28-i ülésén döntött abban is, hogy amennyiben a Békéscsabai Kistérség
nem  a  megállapodásban  rögzítettek  szerint  kér  az  önkormányzattól  hozzájárulást,  illetve
ezekben a kérdésekben továbbra sincs megegyezés akkor a megállapodás az abban foglaltak
szerint megszűnik. Azonban a Képviselő-testület nem döntött a vagyonkezelési szerződés és a
szolgáltatási  költségek  megosztásáról  szóló  megállapodás  megszűnéséről.  A  kistérségi
feladatellátás megszűnése egyúttal ezen szerződések megszűnését is jelenti.

Simon István Tamás polgármester: Van-e kérdés, vélemény, más javaslat?

Kérdés, vélemény, más javaslat nem volt.

Simon István Tamás polgármester: Kérem a Képviselő-testületet, hogy szavazzunk az alábbi
határozati javaslatról: „Doboz Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testülete a 209/2013. (XI.
28.)  Kt  határozatában  foglaltaknak  megfelelően  kezdeményezi  a  Békéscsabai  Kistérségi
Társulással  2007.  március  30-án  kötött  vagyonkezelési  szerződés,  valamint  a  Kistérségi
Egyesített Szociális Intézménnyel 2009.01.01-jén kötött szolgáltatási költségek megosztásáról
szóló  Megállapodás  megszüntetését  2013.  december  31-i  időponttal.  A  Képviselő-testület
felhatalmazza a polgármestert a szükséges intézkedések megtételére.” 
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A Képviselő-testület 6 jelenlévő képviselőből 6 igen szavazattal – ellenszavazat nélkül elfogadta
az alábbi határozatot:

97/2014.(V.29.) sz. képviselő-testületi határozat

Doboz  Nagyközség  Önkormányzata  Képviselő-testülete  a  209/2013.  (XI.
28.)  Kt  határozatában  foglaltaknak  megfelelően  kezdeményezi  a
Békéscsabai  Kistérségi  Társulással  2007.  március  30-án  kötött
vagyonkezelési  szerződés,  valamint  a  Kistérségi  Egyesített  Szociális
Intézménnyel  2009.01.01-jén  kötött  szolgáltatási  költségek  megosztásáról
szóló  Megállapodás  megszüntetését  2013.  december  31-i  időponttal.  A
Képviselő-testület  felhatalmazza a polgármestert  a szükséges  intézkedések
megtételére.
Határidő: 2014. június 30.
Felelős: Simon István Tamás polgármester

4.  Szándéknyilatkozat  a  NAPKÖR  Társadalmi  Innovációs  Egyesülethez  való
csatlakozásról

 A napirendi pont előadója: Simon István Tamás polgármester

Az írásos előterjesztés mellékelve.

Simon István Tamás polgármester: 

Simon István Tamás polgármester: Van-e kérdés, vélemény, más javaslat?

Kérdés, vélemény, más javaslat nem volt.

Simon István Tamás polgármester: Kérem a Képviselő-testületet, hogy szavazzunk az alábbi
határozati  javaslatról:  „Doboz  Nagyközség  Önkormányzata  Képviselő-testülete  előzetes
csatlakozási szándékkal részt kíván venni a NAPKÖR Társadalmi Innovációs Egyesület 2014-
2020.  közötti  programozási  időszakra  vonatkozó  vidékfejlesztési  feladataiban,  a  Helyi
Fejlesztési  Stratégia  (HFS)  elkészítésében,  valamint  a  HFS  tervezési  területének  előzetes
elismerésében.
A  képviselő-testület  felhatalmazza  a  polgármestert  a  csatlakozási  szándéknyilatkozat
aláírására.” 

A Képviselő-testület 6 jelenlévő képviselőből 6 igen szavazattal – ellenszavazat nélkül elfogadta
az alábbi határozatot:

98/2014.(V.29.) sz. képviselő-testületi határozat

Doboz  Nagyközség  Önkormányzata  Képviselő-testülete  előzetes
csatlakozási  szándékkal  részt  kíván  venni  a  NAPKÖR  Társadalmi
Innovációs Egyesület 2014-2020. közötti programozási időszakra vonatkozó
vidékfejlesztési  feladataiban,  a  Helyi  Fejlesztési  Stratégia  (HFS)
elkészítésében, valamint a HFS tervezési területének előzetes elismerésében.
A  képviselő-testület  felhatalmazza  a  polgármestert  a  csatlakozási
szándéknyilatkozat aláírására.

Határidő: 2014. június 5.
Felelős: Simon István Tamás polgármester
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A csatlakozási szándéknyilatkozat a jegyzőkönyv mellékletét képezi.

5. Balog Lajos Barna református lelkész bejelentése
Balog Lajos Barna református lelkész: Ha a Kossuth tér  22. szám alatti  ingatlan eladásra
kerülne,  akkor  kölcsönös  megállapodást  szeretne  kötni  a  Gondoskodás  Humán  Szolgáltató
Központ az önkormányzattal, valamint a nemzetiségi önkormányzattal is, mert a pályázatban
nagyobb eséllyel indulhatnánk. a templom be van állványozva, a nyílászárók cseréje továbbra
sem megoldott. Az Egyházközség döntése július 2-án várható közel 500 E Ft támogatásról.

Simon István Tamás polgármester: A Szociális és Gyermek Ügyek Bizottsága tegnapi ülésén
tárgyalta, miszerint 500 E Ft támogatást nyújtana, amennyiben megvan a nyílászárók cseréjéhez
szükséges többi forrása az Egyházközségnek, a másik feltétele az önkormányzati támogatásnak,
hogy legyen forrás is erre.

Bondár  Lajos  képviselő,  a  Szociális  és  Gyermek  Ügyek  Bizottsága  tagja:  Korábban  is
felvetődött már ez a megállapodás.

Balog  Lajos  Barna református lelkész: Igen.  Ehhez  azonban az  kell,  hogy  az  ingatlan  a
Gondoskodás Humán Szolgáltató Központhoz kerüljön.

Simon István Tamás polgármester: Van-e további bejelentés?

További bejelentés nem volt.

XXII. Kérdés, interpelláció
Bondár Lajos képviselő, a Szociális és Gyermek Ügyek Bizottsága tagja: Hol tart a csatorna-
kivitelezés?

Kelemen Balázs képviselő, a Szociális és Gyermek Ügyek Bizottsága elnöke: Már ássák a
kutatóárkot.

Simon István Tamás polgármester: Már csak az engedélyt várjuk, hogy indulhasson a munka.

Pujuné Deme Anita képviselő, a Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság tagja: Szeretettel meghívok
mindenkit a szombati és vasárnapi óvodai ballagásra.

Hidvégi  Julianna  képviselő,  a  Pénzügyi  és  Ügyrendi  Bizottság  elnöke: Én  is  szeretettel
meghívok mindenkit a jövő hétre a Közösségi Házban tartandó programokra, lesz népi tánc, és
társastánc évzáró ünnepség, aerobikos évzáró, valamint fotókiállítás.

Simon István Tamás polgármester: Van-e további kérdés, interpelláció?

Mivel több tárgy, kérdés, interpelláció nem volt a polgármester megköszönte a hozzászólásokat,
javaslatokat és a nyílt ülést 15.53 órakor bezárta és 7 perc szünetet rendelt el a zárt ülésig. 

k.m.f.t.

Hrabovszkiné Dandé Szidónia Simon István Tamás
jegyző polgármester
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